
 
 

 

Besluitenlijst Ronde 21 november 2016       
   
Aanwezig: 
De heer F. Hagens (voorzitter) 
De dames W.A. de Boer-Leijsma (PvdA), R.C. van Berkel (CDA), en de heren M.F.B.G. Gebbink 
(D66), F. Hagens (CDA), I.F. Jensen (D66), P. Sprey (VandenBerg), B.O. Pouw (DB), A.W. Schilt 
(CDA),  E.S. van der Vaart (D66), en E.M. van IJken (DB), H.A.J. Zunnebeld (VVD) (raadsleden) en 
voorts de heer L.J.A.M Lutterman (PvdA )(burgerlid) 
De heren N.L. Rood en S. Lankreijer (wethouders) 
De heer J.A. de Bruijn (raadsgriffier) 
 
Afwezig: 
Mevrouw M.C.A. Riemens (DB), en de heren W.F. van den Berg (VandenBerg), R. van Benthem 
(burgemeester) en J.G. den Dunnen (wethouder)  

Tribune: ca. 10 personen   
 

 
 
1.  Opening 
De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering. 
 
2.  Vaststelling agenda 
De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld. 
 
3.  Spreekrecht burgers 
Er hebben zich 4  insprekers aangemeld voor agendapunt 4. 
 
4. Ontwerp Nota Geluidbeleid 
Voorafgaande aan de inhoudelijke behandeling ontstaat discussie over de rol van de raad en het 
terzake beslissingsbevoegde orgaan. Formeel is het college beslissingsbevoegd, doch 
vertegenwoordigers van de fracties VandenBerg, DB en VVD dringen er op aan deze in casu aan de 
raad te laten.   
Portefeuillehouder Rood geeft aan dit niet bezwaarlijk te vinden en na discussie wordt geconcludeerd 
dat de routing in ieder geval via het Presidium loopt. 
 
De heer Lokhorst spreekt in namens de Stichting Behoud Eemvallei en constateert dat het stuk 
ongewijzigd is en dat de eerder gemaakte opmerkingen niet zijn meegenomen. Hij plaatst opnieuw 
een aantal opmerkingen ter verbetering. Daarbij gaat hij o.m. in het aantal evenementen, het afwijken 
van de richtwaarden voor geluid, de handhaving in het Stiltegebied en een aantal foutieve 
vermeldingen van provincie- en gemeentenamen. 
Inspreker de heer Haringman meent dat veel evenementen juist niet op het evenemententerrein 
worden gehouden, met de daarbij behorende overlast. Voorts vraagt hij aandacht voor 
geluidsbescherming en handhaving, waarbij hij in het bijzonder doelt op de geluidsoverlast in de ruime 
zin van het woord (o.a. bladblazers). 
Mevrouw Bary (tevens coördinator IVN) bepleit om in de Nota het doel van het stiltegebied met de 
daarbij horende zorgplicht op te nemen. Het gaat er om om het besef van de waarden van het 
stiltegebied te laten doordringen. 
De heer Groot geeft als inspreekreactie mee ook te kijken naar verkeersgeluid en te verduidelijken wat 
e.e.a. betekent voor de bewoners en aan welke geluid richtwaarden bijv. woningen en verkeer op 
wegen/zones dienen te voldoen. Hij bepleit het verrichten van akoestisch onderzoek, ook op de 
toegangswegen, voorafgaand aan de realisering van het Huis van Eemnes. 
 
De heer Van IJken merkt op het niet eens te zijn met het toekennen van de bevoegdheid aan het 
college om van de hogere grenswaarde van 48 dB(a) af te wijken naar 58 dB(a). Een ander punt is 



 
 

 

zijn zorg van gehoorschade van bezoekers aan evenementen, waar geluid versterkende apparatuur 
wordt gebruikt. 
 
Hierna sluit de voorzitter de behandeling van dit onderwerp af en dankt de aanwezigen voor hun 
inbreng. 
 
5. Sluiting 
De voorzitter sluit om 20.45 uur de vergadering. 
 

Aldus met/zonder wijzigingen vastgesteld in de openbare 
vergadering van de Sessie van 12 december 2016. 
De griffier,                                      De voorzitter, 
 
 
 
J.A. de Bruijn             P. Sprey 

 


